
以乐园运营方起家的白水公司，在1980年成立之初就设定了明确的
目标，创造让全家共度美好时光，共享美妙回忆的地方。40年多过
去了，我们已经发展成为全球最大的水上乐园供应商。从乐园设计
到提供业内最广泛的产品类别，我们为客户提供水上乐园所需的一
切。 

我们之所以能取得如此的成就，是因为从概念设计到项目竣工间的
每个阶段，我们都时刻与客户并肩而战，为客户着想。我们发挥创
意，激发客户灵感，帮助他们实现愿景，为每一个乐园提供让其独树
一帜的解决方案。我们倾力研发让运营方信赖的产品，因为我们明
白，产品的耐久性和高安全性和可靠性对乐园盈利的重要性。 

作为市场的领军企业，我们把成就归功于我们的态度。即使从业至
今完成了5000多个项目，我们从未忘记我们的使命——从华侨城和 
融创到六旗和迪士尼，我们协助众多顶级大牌娱乐企业营造身临其
境的游乐体验，让来自世界各地的游客都享乐其中。

白水的终极使命是打造充满欢乐的畅玩之所。 

白水大数据
WhiteWater by the numbers

WhiteWater started as a park operator in 1980 with one clear purpose, to 
create places where families unite and make joyful lasting memories. 40 
years later we are now the world’s largest provider of everything a water 
park needs, from park design to the broadest product range in the industry.

We achieve this by standing alongside our customers from concept to 
completion of award-winning attractions, from slides to water rides and 
everything in between. We aim to inspire our clients by unleashing our 
creativity to realize their ambitions; we craft solutions which make each park 
unique. We are dedicated to making products that operators can count on, 
because we understand the importance of lasting quality, stringent safety 
and reliability on the bottom line.  

As the market leaders, we put our success down to our attitude, in all our 
years and more than 5000 projects we’ve never once forgotten why we’re 
here – We help the biggest entertainment brands from OCT and Sunac to 
Six Flags and Disney create immersive experiences, and delight guests all 
over the world.  

We’re here to create places where fun thrives.
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游乐设施及
乐园规划

水滑道
Water Slides

水上骑乘
Water Rides

保护
Protect

造浪及河流游乐
Wave & Rivers

互动水上游乐设施
Interactive Water Play

冲浪系统
Surf Systems

在过去的40年间，白水参与了全球5000多个水上乐园项目，
我们已经成为全球最大的水上乐园供应商。

在这近10年中，白水见证了中国的迅猛发展，并在20个省份
完成了近100个项目。我们第一个项目就是为全球游客接待
量最多的广州长隆水上乐园提供设计和设备供应服务。自此
之后，我们的客户群中增添了更多行业知名的大品牌，如华
侨城、融创等等。

在亚洲，白水同样占有主导地位，为众多最负盛名的乐园提
供服务，如韩国釜山的乐天世界，韩国的三星爱宝乐园加勒
比湾，泰国的瓦纳纳瓦水上丛林乐园，马来西亚的双威水上
乐园，以及印度尼西亚的巴厘岛水上乐园。

白水是全球水上乐园行业的标杆
WhiteWater is the benchmark for the water park industry across the world.

从乐园设计到设备维护，白水位于上海的亚太总部为您提供
无时差的、响应积极的全方位服务。若客户在白水服务中不
涵盖的内容上有专业分包商，我们很乐意与之合作。我们也
可以为客户引荐与白水合作多年的专业可靠的分包商。

我们为以下项目开发阶段提供全方位的服务
We’ll help you through the following project development stages:

WhiteWater provides end-to-end support from park design to ride mainte-
nance support, all managed from our Shanghai office, making us respon-
sive to this time zone. For the work that WhiteWater does not undertake, 
we are happy to work with the client’s own professional subcontractor. If a 
recommendation is needed, WhiteWater will introduce a reliable profes-
sional subcontractors to the client.

造浪池、造浪河 互动进阶性趣味水堡、巨型水寨、未来水寨 等

活力地垫，我们“推荐的”水上安全地板系统急速旋转泛筏、超级泛筏、河流泛筏 等人体滑道、儿童滑道、合家欢滑道 

无极冲浪湾、冲浪模拟器

奖项与荣誉
Awards & Honours

为获得2018年度猫途鹰网站游客选择奖世界排名前
25的水上乐园中的14个供应设备

Provider to 14 of the world’s top 25 rated water parks 
on the 2018 TripAdvisor Travellers’ Choice Awards

自1991年以来，已荣获43个国际游乐园及景点协会颁发
的铜环奖，42个金票奖，以及43个世界水上乐园协会奖

Winner of 43 IAAPA Brass Ring awards since 1991, 
42 Golden Tickets and 43 WWA awards .

为2017年度主题游乐园协会主题乐园报告中全球10大
水上乐园中的9个供应设备

Provider to 9 of the world’s top 10 water parks on the 
2017 Themed Entertainment Association theme index

拥有行业中最广泛的产品类型
The Broadest Product Portfolio in the Industry

Body Slides, Kid Slides, Family Raft Rides Spinning Rapids Ride, Super Flume, River Raft Ride and more Life Floor, our ‘Recommended’ Aquatic Safety Flooring System

Wave Pools, Wave Rivers AquaCourse, FusionFortress, AquaForm and more Endless Surf, FlowRider

Over the past 40 years, WhiteWater has been involved in more than 
5,000 water park projects around the world and are the largest water 
park provider globally.

In the last 10 years, WhiteWater has seen tremendous growth in China, 
having delivered almost 100 projects in 20 provinces. It all started 
with designing and supplying the world’s most-visited water park, 
Guangzhou Chimelong Waterpark and continues with the growth of our 
customer base, exemplified by big names that the industry looks up to – 
OCT and Sunac, to name just two.

WhiteWater is equally dominant across Asia, long having supported 
the most famous parks, like Lotte World in Busan, Samsung Everland 
Caribbean Bay in South Korea, Vana Nava in Thailand, Sunway Lagoon 
in Malaysia, and WaterBom Bali in Indonesia.
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只买最好的
Invest in the best

正如我们在中国一路走来所呈现的一样，白水的产品和服
务使我们成为中国顶级乐园品牌钟爱的合作伙伴。1990年
的北京亚运会是白水的首个项目，并且我们早在2011年初
就成为第一家在中国设立代表处的国际供应商。为确保每
个游客都能尽兴，白水以最高质量的设计与安全标准为客
户从概念设计到项目竣工打造全中国最高品质的游乐园。
白水工程总监及亚洲首席运营官钟金阳先生的一席话说出
了整个白水团队的心声：

“能够在中国水上乐园行业一开始就与华侨城和长隆保持长期合
作令我们感到无比自豪。我们共同努力为成千上万的游客带来最令
人满意的游乐体验。我们为这些行业典范的成功感到庆贺，这也正
是我们服务的目标。”

WhiteWater’s pedigree makes it the perfect and preferred partner for all 
the best park brands in China, as our history in the country demonstrates. 
WhiteWater’s first project was in Beijing for the 1990 Asian Games and we 
were the first international supplier to open a local office in China in early 
2011. WhiteWater works with clients from concept to completion to make the 
highest quality parks in the country that are created to the highest design 
and safety standards for everyone’s enjoyment. Phil Zhong, Director of 
Engineering and COO for Asia, speaks on behalf of the WhiteWater team 
when he says:

“It brings us immense pride to have worked with OCT and Chimelong continuously 
from the very start of the water park industry here in China. We work together to 
bring the most satisfying and safe guest experiences to millions. We celebrate these 
industry leaders’ successes, which has been our purpose to support.” 

联系我们
Contact Us:

Room 2303, Raffles City Changning T2
No. 1189 Changning Road, Changning District
Shanghai, P.R. China, 200051

Tel: +86 21 32567586 

中国上海市长宁区长宁路1189号长宁来福士广场
T2 2303单元·200051

电话：+86 21 32567586

www.whitewaterwest.cn
www.whitewaterwest.com

•	 白水产品种类齐全，仅和白水合作就能为所有类型游
客的提供极其丰富的游乐体验，省时省力

•	 连游客也能感受得出的、值得信赖的产品质量

•	 产品高效节能，有助于控制运营成本

•	 安全性承诺行业领先

•	 备受欢迎且经久不衰的游乐设施

•	 The most complete product suite providing the 
widest range of experiences for all demographics, 
and the convenience of a single provider.

•	 Quality to count on and that the guest can feel.

•	 Operational and energy efficiency to control 
running costs.

•	 Industry-leading commitment to safety.

•	 Attractions with popularity to stand the test of time.

更多资讯，敬请扫码关注官方微信、
浏览公司网站或拜访我们的上海办公室

Find us on WeChat QR code, on our 
website, or our Shanghai Office:

王珲晶
sylvia.wang@whitewaterwest.com
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